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Po słabszym okresie Lucas Digne odżył pod ręką Luciano Spallettiego, jak

większość piłkarzy zespołu. Francuz udzielił wywiadu dla Radio RMC.

 

Okres formy Romy?

- Idzie dobrze. Zaliczyliśmy osiem wygranych z rzędu w lidze. Odrobiliśmy miejsca w

tabeli. Idzie świetnie.

 

Serie A?

- Bardzo interesująca piłka, bardzo taktyczna. Dużo się nauczyłem, jest nieco inna

mentalność niż w Ligue 1, robimy tutaj wielką pracę, jeśli chodzi o wideo, uczymy

się ruchów defensywnych. To naprawdę dobre dla mojej pracy.

 

Postępy w barwach Giallorossich?

- Czuję, że naprawdę poprawiłem się pod względem defensywnym i taktycznym.

Tutaj jest naprawdę inna mentalność. We Włoszech wszystko musi być dobrze

zorganizowane. Każdy wie co musi robić. Przez cały tydzień pracujemy w tym celu.

To naprawdę ważne dla obrońcy i jestem szczęśliwy, że gram w lidze włoskiej.

 

Zwolnienie Garcii?

- Dziwne. Rudi był trenerem, który wprowadził mnie do profesjonalnego świata piłki

w Lille, byłem z nim szczególnie związany. Takie rzeczy zdarzają się w piłce. Teraz

mamy nowego trenera, który wykonuje, wraz ze swoim sztabem, świetną pracę.

 

Francesco Totti?

- Jest wspaniały. Naprawdę pięknie jest dzielić z nim szatnię i grać w tym samym

zespole. Gdy byłem mały miałem jego koszulkę, to coś magicznego.

 

Cele na koniec sezonu?
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- Musimy postarać się zakończyć na co najmniej trzeciej pozycji. Potem, jeśli uda

nam się zdobyć drugie miejsce, dlaczego nie? Drugi zespół nie jest za bardzo

daleko. Liczy się kontynuowanie naszej dobrej gry i postaranie się zdobycia jak

największej liczby punktów.

 

Przyszłość?

- Nie podjąłem żadnej decyzji, gdyż nie zależy to ode mnie. Czuję się dobrze w

Romie i dam z siebie wszystko dla zespołu, tak będzie do końca wypożyczenia.

Zobaczymy co wydarzy się potem.

 

Marzenia PSG o wygranej w Lidze Mistrzów?

- Myślę, że mogą się spełnić. Mają bardzo dobry zespół. Są teraz spokojni, gdyż

wygrali ligę francuską i mogą teraz kierować to końca sezonu siłami, aby

skoncentrować się na Lidze Mistrzów. To może być zaleta w porównaniu do

poprzednich sezonów.

 

Euro?

- To mój cel. Odszedłem, aby zdobywać minuty, również z tego powodu, aby móc

zagrać na Euro we Francji. Postaram się wykorzystać każdą moją szansę, aby się

tam udać.

 

Twoje kontakty z Deschampsem?

- Nie miałem. Nie wiem czy komunikuje się często z piłkarzami w trakcie sezonu.

Byłem wybrany w czasie dwóch ostatnich powołań. Muszę pracować, aby oczekiwać

na telefon trenera.
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